
Informacions

I.1.-L'Ajuntament instal·larà a l’espai de  menjador aire condicionat dins de la seva planificació, a curt 

termini, per tal  de contribuir a la climatització dels espais els quals les escoles vam prioritzar.

I.2.-La convocatòria de la reunió del Consell Escolar s'ha fet en suficient temps i sempre que les 

circumstàncies ho permetin es farà amb una major antelació. Aquesta vegada ha estat condicionada 
per la gestió del “Projecte Sorell” de reutilització; la temporització de la licitació del menjador i la 
disponibilitat de la direcció, al que se li ha donat l’encàrrec de participar en el grup d'experts per 

analitzar els resultats de PISA. Aquestes han sigut les raons per fer aquest cop una convocatòria més 
ajustada. 

I.3.-S'ha informat de la gestió que s'ha fet des del Claustre per donar resposta a l'escrit d’algunes 
famílies respecte a les entrades i les sortides. Abans d'aquest, els representants del Claustre en el 
Consell Escolar ja havien explicitat les raons  a les quals els van portar a prendre aquest decisió i que 

estan pensades en claus de benestar i  de seguretat de l'alumnat.

a) Les coordinadores de CI i CM, juntament amb la Direcció, van fer una reunió amb la representant 
de les famílies que va lliurar l'escrit el dia 5 de desembre. En aquesta reunió es van reiterar els motius 

ja explicitats en les reunions anteriors.

b) Reunió de les coordinadores del CI i CM, la Cap d'estudis, la Direcció i una representació municipal 

de diferents àmbits on se'ns va informar que en les sortides dels alumnes per les diferents portes no 
observaven cap problema de seguretat, però sí alguns a la porta d'Avinguda Montserrat /Carretera de 
la Marina a l'hora de les entrades. La direcció va adquirir el compromís de continuar treballant amb 

el Claustre per trobar una solució en aquesta porta a l'hora de l'entrada.

I.4.-Liquidació exercici 2023 i Pressupost 2024

Es lliura la liquidació exercici 2023 i el pressupost 2024 als membres del Consell Escolar i ambdós 
s’aproven per unanimitat. 

 A partir d'ara de forma sistemàtica es farà  un resum de les actes i es penjarà a la web de l'Escola.
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Consell Escolar
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